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BR.0012.2.7.2017 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Prawa Porządku Publicznego, które odbyło się 11.12.2017 roku            

w Ratuszu Miejskim w Kole ul. Stary Rynek 1 

Posiedzeniu przewodniczyła Ewa Lewicka- Przewodnicząca Komisji Prawa i Porządku 

Publicznego. W posiedzeniu udział wzięło 3 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia 

prawomocnych obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca powitała wszystkich gości i członków komisji, po czym przedstawiła 

zaplanowany porządek posiedzenia, którego tematem było: 

1. Wypracowanie opinii o projekcie uchwały budżetowej miasta Koła na 2018 rok                             

oraz ewentualnych wniosków do projektu. 

2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2018 rok. 

3. Omówienie spraw bieżących i różnych. 

Ad. 1 Projekt uchwały budżetowej miasta Koła na 2018 rok, a w szczególności działów 

klasyfikacji budżetowej dot. bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej oraz 

różnych rozliczeń. 

Dochody w rozdziale 75814 – różne rozliczenia, zaplanowano wypłaty z tyt. mandatów 

karnych w wysokości 30.000,00 zł. 

Ogólny plan wydatków w dziale 754 zaplanowano w wysokości 350.950,00 zł., tj. 

rozdziała 75412 – ochotnicze straże pożarne w kwocie 64.950,00 zł. na funkcjonowanie OSP 

„Koło nad Wartą”, środki przeznaczone na wypłaty ekwiwalentów za udział w szkoleniach, 

wynagrodzenie z umowy zlecenie, zakup paliwa do samochodu oraz jego naprawa. W 

rozdziale 75416 – straż gminna w kwocie 32.000,00 zł. na udostępnienie włókna 

światłowodowego wraz z opłatą za korzystanie z infrastruktury Orange S.A. w związku z 

uruchomieniem monitoringu miejskiego. Długość włókien światłowodowych dla potrzeb 

monitoringu miejskiego wynosi 11,6 km. Zaplanowane wydatki w rozdziale 75421 w 

wysokości 254.000,00 zł. Środki te, to kwota rezerwy celowej na realizację zadań własnych 

gminy z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości nie mniejszej niż 0,5% wydatków 

budżetu jst pomniejszonych o wydatki inwestycyjne, wydatki na wynagrodzenia i pochodne 

oraz wydatki na obsługę długu.  

Ad. 2 Przewodnicząca zaproponowała plan pracy Komisji na rok 2018, opierając się na 

planie z roku bieżącego. Członkowie Komisji zaproponowali, by zakresu działania nie był 

sztywno określony w kwartałach lecz w dowolnie podanych punktach. 

Wspólnie określono plan i zakres działania Komisji. 

 

1. Zapoznanie się z informacją Komendanta Straży Miejskiej w Kole o: 

 stanie bezpieczeństwa, 
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 porządku i czystości na terenie miasta, 

 rozbudowanie monitoringu, 

 realizacji zadań za rok 2017. 

2. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku                           

publicznego na terenie miasta za 2017 rok. 

3. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o: 

 zagrożeniu powodziowym, 

 zagrożeniu pożarowym w naszym mieście. 

4. Informacja Ochotniczej Straży Pożarnej „Koło nad Wartą” z działalności za okres 

funkcjonowania. 

5. Informacja o utrzymaniu gminnego magazynu przeciwpowodziowego. 

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie bezpieczeństwa        

sanitarnego i sytuacji epidemiologicznej na terenie miasta Koła za 2017r. 

7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa  weterynaryjnego na 

terenie miasta Koła za 2017r. 

8. Analiza informacji z wykonania budżetu za I półrocze 2018r. 

9. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Kole o stanie bezrobocia w Kole w 2018 roku. 

10. Informacja o stanie przygotowań do sezonu zimowego dotyczącego dróg w mieście. 

11. Bieżąca analiza projektów uchwał na Sesje Rady Miejskiej. 

Plan pracy na rok 2018 przyjęto jednogłośnie 3 głosy za. 

Ad. 3 Sprawy różne: 

Poruszono temat miejskiego monitoringu, Przewodnicząca powiedziała że wystosuje 

kolejne pismo do Burmistrza o wskazanie ostatecznego terminu uruchomienia monitoringu 

oraz przedstawienie kosztów z tym związanych. W trakcie dyskusji radna Ewa Lewicka 

podsunęła pomysł, skonsolidowania monitoringu obecnie działającego na obszarze osiedli 

mieszkaniowych z monitoringiem miejskim (pismo stanowi załącznik do protokołu). Kolejny 

temat dotyczył dofinansowania do zakupu samochodu pożarniczego. Radny Mariusz 

Hanefeld uważa za optymalne rozwiązanie przedstawione przez Komendanta Roberta 

Kropidłowskiego, by wyasygnowane środki skierować do Powiatowej Straży Pożarnej na 

zakup specjalistycznego pojazdu bojowego, który będzie maksymalnie wykorzystany, a 

samochód wycofywany z kolskiej jednostki trafił do Ochotniczej Straży Pożarnej „Koło nad 

Wartą”   

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
    Przewodnicząca  

       Komisji Prawa i Porządku Publicznego 

 

 

           /Ewa Lewicka/ 

 

 

 
Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady  


